



Vice President Stefan Burger

E-Mail: vicepresident@eaasdc.eu



Have you seen the new Icon?

Surely you have already discovered the new icon in the event calendar. The Hearing Aid Icon tells you which event offers the use of a Hearing Aid. In the last Bulletin Reinhard already explained how you can register the special so that the symbol appears.

In the long run we would like to use this information also in the club search. As the questionnaire is currently being revised, we will include the question of the use of a Hearing Aid.

Consequently, the icon will also appear there. Here you can search specifically for clubs or events that offer a Hearing Aid.

Recently we have used it in our club and have so far achieved good results. We will continue to offer it at every club evening and special because our dancers are thrilled.

Translated by Nicolette Burger

Editor's note: Further information about the Hearing Aid project you will find on the EAASDC Homepage under Documents / Information – Hearing Aid.



Hast Du das neue Icon schon gesehen?

Sicherlich habt ihr das neue Icon im Eventkalender schon entdeckt. An dem Hearing Aid Icon könnt ihr erkennen, bei welchem Event das Hearing Aid zum Einsatz kommt. Im letzten Bulletin hat Reinhard schon erklärt, wie ihr das Special anmelden könnt, damit das Symbol erscheint.

Langfristig möchten wir diese Information auch bei der Clubsuche einsetzen. Da aktuell der Erhebungsbogen überarbeitet wird, werden wir die Frage nach dem Einsatz des Hearing Aid mit aufnehmen. Folglich wird das Icon auch dort auftauchen.

Hier könnt ihr dann speziell nach Clubs oder Events suchen, die Hearing Aid anbieten.

Seit kurzem haben wir es in unserem Club eingesetzt und bisher gute Erfolge erzielt. Wir werden es weiterhin zu jedem Clubabend und Special anbieten, da unsere Tänzer begeistert sind.

Euer Stefan

Anm. d. Editors: Weitere Informationen zum Thema Hearing Aid findet Ihr auf der EAASDC Homepage unter Dokumente / Informationen – Hearing Aid.

